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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Melyik minisztérium vezet nyilvántartást a 
közétkeztetésben felhasznált élelmiszerek mennyiségéről és fajtájáról?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Dr.  Rétvári  Bence,  az  Emberi  Erőforrások  Minisztériumának  államtitkára  a  "Mennyi  nyúlhúst
használtak fel a közétkeztetésben?" című, K/7127. számú írásbeli választ igénylő kérdésemre adott
válaszában tájékoztatott arról, hogy az Emberi Erőforrások Minisztériuma nem vezet nyilvántartást
a közétkeztetési adatokról.

Kérdezem Önt:

Melyik  minisztérium  vezet  nyilvántartást  a  közétkeztetésben  felhasznált  élelmiszerek
mennyiségéről és fajtájáról?

Budapest, 2019. szeptember 6.
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